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دیلی اکسپرس:
طارمی گزینه خوبی برای جانشینی 

کین است

تاتنهام آماده ارائه پیشنهاد ۲۱ میلیون پوندی 
برای مهدی طارمی است؛ چرا که هری کین در 

آستانه پیوستن به بایرن قرار گرفته است.
به گزارش ایسنا و به نقل از دیلی اکسپرس، 
گزارش ها حاکی از آن است که تاتنهام علاقه مند 
جدایی  است.  ایرانی  ملی پوش  یک  جذب 
احتمالی هری کین و پیوستن او به بایرن مونیخ 
سبب شده است تا سران این تیم لندنی به دنبال 

به خدمت گرفتن مهاجم ایرانی باشند.
بر این اساس تاتنهام آماده است مبلغی حدود 
مهاجم  طارمی،  مهدی  برای  پوند  میلیون   ۲۱
پورتو، پیشنهاد دهد. اسپرز در حال برنامه ریزی 
برای زندگی پس از هری کین است و نمی خواهد 
غافلگیر شود و مذاکرات با مهاجمان مد نظرش را 

شروع کرده است.
بایرن روز جمعه پیشنهاد دیگری برای کین 
ارائه کرد. پرافتخارترین تیم بوندسلیگا پیش از 
این دو پیشنهاد برای هری کین ارائه داد که هر 
اسکای اسپورت  شدند.  رد  تاتنهام  سوی  از  دو 
آلمان ادعا می کند که آخرین پیشنهاد بایرن به 
تاتنهام برای جذب هری کین ۸۶ میلیون پوند 
است. آنها احساس می کنند که این مبلغ برای 
یک بازیکن ۳۰ ساله که سال آخر قراردادش نیز 

است، کافی است.
تاتنهام هنوز به این پیشنهاد پاسخ نداده است 
اما به نظر می رسد در حال ارزیابی گزینه هایش 
در بازار است. آنها در حال حاضر ریچارلیسون 
مهاجم تیم ملی برزیل را دارند که در صورت 
جدایی کین می تواند حضور بیشتری در ترکیب 

ثابت تاتنهام داشته باشد.
تماس بین تاتنهام و پورتو برقرار شده و تیم 
این  برای  پوند  میلیون  است ۲۱  حاضر  لندنی 
بازیکن ۳۱ ساله ارائه دهد. گفته می شود پورتو 
تابستان نزدیک به ۲۶  برای فروش طارمی در 
میلیون پوند می خواهد. طارمی نیز مانند کین 

وارد ۱۲ ماه پایانی قراردادش شده است.
در  پورتو  برای  بازی   ۱۴۷ در  طارمی  مهدی 
تمامی رقابت ها ۸۰ گل به ثمر رسانده است. او 
همچنین ۴۹ پاس گل به ثبت رسانده است که 
ثابت می کند که می تواند جانشین خوبی برای 

کین باشد.

رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی اعلام 
کرد

آخرین وضعیت مصدومیت حسن 
یزدانی از ناحیه کتف

مورد  در  ورزشی  پزشکی  فدراسیون  رئیس 
از  یزدانی  حسن  مصدومیت  وضعیت  آخرین 

ناحیه کتف توضیح داد.
به گزارش ایسنا، غلامرضا نوروزی در گفت وگو 
با ایسنا، در رابطه با آخرین وضعیت مصدومیت 
حسن یزدانی از ناحیه کتف، اظهار کرد: حسن 
یزدانی از ناحیه کتف دچار درد مزمن است که 

نیازمند فیزیوتراپی و رسیدگی است.
تمهیدات  اساس  بر  یزدانی  داد:  ادامه  وی 
محل  در  فیزیوتراپی  شرایط  و  شده  اندیشیده 
اردوی تیم ملی کشتی آزاد ایران، مراحل درمانی 

را پشت سر می گذارد.
رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی با بیان اینکه 
خواهد  نظر  اعلام  و  مشاهده  وی  کتف   MRI
اگر   ،MRI انجام  از  پس  کرد:  عنوان  شد، 
مساله ای وجود داشت باشد، پیگیری تخصصی 

در دستورکار قرار می گیرد.
آسیب دیدگی  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  نوروزی 
خیر،  کرد:  بیان  است؟  جدی  یزدانی،  حسن 
یزدانی  حسن  و  نیست  جدی  دیدگی  آسیب 
صرفا با درد مزمن مواجه است؛ وی کشتی گیر 
حرفه ای است و درد نیز جز لاینفک ورزش به 

شمار می رود.

اسماعیل نژاد: فدراسیون رکوردهایم را به 
آسیا اعلام نکرد

شانس جهانی شدنم از دست رفت

رکورددار دوی ۱۰۰ متر گفت: بیشتر مسابقات 
دوران  در  اما  کردم؛  شرکت  را  ایران  داخلی 
ریاست قبلی فدراسیون دوومیدانی رکوردهایم را 
نکردند و  اعلام  به کنفدراسیون دوومیدانی آسیا 
هیچکدام از رکوردهایی که در ایران زدم ثبت نشد 

و شانس جهانی شدن را از دست دادم.
حمیده اسماعیل نژاد در گفت وگو با ایرنا درباره 
رکوردهایی که در ماده ۱۰۰ متر ثبت کرد، اظهار 
داشت: اولین مسابقه فصلم با رکورد ۱۱.۵۷ ثانیه 
در ایران شروع شد. تنها دویدم و رقیب خاصی 
فاصله  ملی  رکرود  با  ثانیه  اما ۱۳ صدم  نداشتم 
به  آن  از  بعد  بالافاصله  داد:  ادامه  وی  داشتم. 
رکورد  و  شدم  اعزام  ترکیه  بین المللی  مسابقات 
۱۱.۴۳ ثانیه را ثبت کردم و موفق شدم تا رکورد 

ایران را جا بجا کنم.
وی افزود: هدف اصلی من در شروع مسابقات 
فضای باز علاوه بر حضور در مسابقات قهرمانی 
آسیا و شرکت در بازی های آسیایی بود تا در کنار 
اتفاق  این  ارتقا دهم که  ایران را  آن بتوانم رکورد 
افتاد. بعد از آن در مسابقات جایزه بزرگ ایران با 
فرزانه فصیحی مسابقه دادم و توانستم رکورد ۱۱.۲۸ 
ثانیه را ثبت کنم؛ اما چون وزش باد دو دهم اضافه 

بود، این رکورد ثبت رسمی نشد.
اسماعیل نژاد گفت: در مسابقات قهرمانی آسیا 
تایلند در مرحله مقدماتی ۱۱.۳۳ ثانیه و در نیمه 
نهایی ۱۱.۳۵ ثانیه را ثبت کردم و توانستیم دوبار 
رکورد ایران را ارتقا دهم و همین امر سبب شد تا 
ترکیب تیم ملی دوومیدانی برای اعزام به هانگژو 

قرار بگیرم.
این  به  پاسخ  در  ایران  متر   ۱۰۰ دوی  رکورددار 
به  آسیا  با وجود رکوردشکنی در  پرسش که چرا 
مدال نرسید، گفت: اگر همان رکوردی که در نیمه 
جزو  صدرصد  می کردم،  تکرار  بودم،  زده  نهایی 
مدالیست ها بودم. در مرحله فینال در خط استارت 
یک لحظه آن عکس العملی که باید نداشتم و عقب 
ماندم و عدم تمرکز سبب شد تا دستم از مدال 

کوتاه شود.
وی درباره حدنصاب های فدراسیون دوومیدانی 
برای انتخابی تیم ملی جهت حضور در بازی ها، 
به  فدراسیون  حدنصاب های  کرد:  خاطرنشان 
بتوانند  ایران  دوومیدانی کاران  تا  بود  اندازه ای 
در فینال بازی ها حضور یابند یا جزو ۸ نفر برتر 
هانگژو باشند. با وجود بالا بودن رکوردها باز هم 
دوومیدانی کاران خیلی خوب ظاهر و برخی به این 

ورودی ها نزدیک شدند.
در  فصیحی  فرزانه  و  من  با حضور  افزود:  وی 
فینال قهرمانی آسیا خوشبختانه ستاد بازی ها نگاه 
مثبت تری نسبت به بانوان دوومیدانی پیدا کرد و 
یک سهمیه به زنان اعزامی اضافه شد و این خیلی 
خوب است که سه نماینده دختر در بازی ها داشته 

باشیم.
اسماعیل نژاد یادآور شد: در حال حاضر تمرکز 
ما بر حضور در بازی ها و مدال آوری است. حتی 
به فدراسیون درخواست دادیم تا پیش از بازی ها 
در دو رویداد بین المللی شرکت کنیم و بتوانیم از 
آمادگی نسبی برخوردار شویم. امیدوارم تا قبل از 
بازی ها تجربه حضور در دو مسابقه بین المللی را 

داشته باشم.
وی درباره عدم کسب سهمیه مسابقات جهانی 
را  ایران  داخلی  مسابقات  بیشتر  داشت:  اظهار 
شرکت کردم؛ اما در دوران ریاست قبلی فدراسیون 
دوومیدانی رکوردهایم را به کنفدراسیون دوومیدانی 
آسیا اعلام نکردند و هیچکدام از رکوردهایی که در 
ایران زدم ثبت نشد. در مسابقات ۱۰۰ متر داخل 
سالن رکورد ۷.۳۶ و ۷.۳۸ را ثبت کردم و در ۲۰۰ 
متر ۲۴.۳۶ رکورد زدم. فدراسیون هیچکدام را ثبت 
نکرد. رکورددار دوی ۱۰۰ متر ادامه داد: تک تک 
این رکوردها امتیاز داشت و می توانستم علاوه بر 
اینکه در رنکینگ جهانی شرایط بهتری داشته باشم 
از لحاظ امتیازآوری هم شانسی برای ورودی جهانی 
داشته باشم. نمی گویم که شانسم صدرصد بود؛ اما 

با ثبت رکوردها امتیازم بالا می رفت.
وی افزود: هرچند علاوه بر این موضوع باید به 
چون  می شدم  اعزام  بیشتری  خارجی  مسابقات 
امتیاز مسابقات داخلی خیلی پایین است. حضور 
را  امتیازات  مجموع  مرزی  برون  رقابت های  در 
برای ورودی جهانی تعیین می کند و من تنها به 
مسابقات بین المللی ترکیه و قهرمانی آسیا تایلند 

اعزام شدم.

قدرت  عربستان  فوتبال  سه،  ورزش  گزارش  به 
انتقالات  و  نقل  پنجره  اول  بخش  در  را  مالی اش 
تابستانی به خوبی به رخ همه کشید و هیچ لیگی 
هنوز توان رقابت با این قدرت جدید از قاره کهن را به 

نمایش نگذاشته است.
تردیدها درباره عربستان رو به افزایش است. منابع 
مالی بدون انتهای باشگاه هایی چون النصر و الاتحاد 
باعث شده آنها بتوانند بازیکنانی که در سال  های 
جذب  به  نیاز  بدون  را  هستند  فوتبال شان  پایانی 

استعدادهای جوان به خدمت بگیرند.
لیگ  چون  لیگ هایی  با  متفاوت  تاکتیکی  این 
برتر روسیه یا سوپرلیگ چین یا حتی لیگ فوتبال 
باعث شده  انتقالات  و  نقل  بازار  این  آمریکاست. 
دنیای فوتبال به دژاووی چند تابستان گذشته دچار 

شود.
در  زیادی  بسیار  اقتصادی  قدرت  عربستان 
ربودن بازیکنان از تیم های بزرگ اروپایی دارد، اما 
بازیکنان  اقدامی که به عنوان حضور قدرتمندانه 
در تمامی پست ها آغاز شده بود، کم کم در حال 
محو شدن است... عربستان در حال حاضر در 

خطر خاصی قرار ندارد.
ندارند  دیگری  گزینه  اینکه  خاطر  به  بازیکنان 
راهی این لیگ نشده  اند، آنها به عربستان می روند 

چون بهترین مقصد ممکن برای آنهاست.
ام ال اس )۱۶-۲۰۱۵(: لمپارد، جرارد، ویا، پیرلو...

فوتبال آمریکا به دنبال تقلید از NBA و تبدیل لیگ 
این کشور به لیگی پرستاره بود. بسیاری از باشگاه ها 
با بازیکنانی تماس گرفتند که هنوز توانایی درخشش 
داشتند، اما فشار فوتبال اروپا برای آنها زیاد بود. 
آنها  و  داد  رخ  اینترمیامی  برای  امسال  که  اتفاقی 
موفق به جذب لیونل مسی، جوردی آلبا و سرخیو 

بوسکتس شدند.
هرچند ستاره هایی که در آن فصل به آمریکا رفتند 
بین چند تیم پخش شدند. پول زیادی در این نقل 
و انتقالات نبود، اما تفاوت دستمزد پرداختی بین 

بازیکنان باعث ایجاد مشکلاتی در این لیگ شد.
کاکا، برنده توپ طلای ۲۰۰۸، دنیای فوتبال را با 
قهرمانان  لیگ  در  حضور  سهمیه  که  میلان  ترک 
داشت و پیوستن به تیم تازه تاسیس اورلاندو سیتی 
آندره آ  و  لمپارد  فرانک  ویا،  داوید  کرد.  شگفت زده 
پیرلو هم در کنار هم قرار گرفتند و پیراهن نیویورک 

سیتی را به تن کردند.
استیون جرارد پس از لیز خوردن معروفش برابر 
با تصمیم گرفت راهی لس آنجلس گلکسی  دمبا 
پیراهن  تا  رفت  کانادا  به  هم  دروگبا  دیدیه  شود. 
مونترئال ایمپکت را به تن کند. وین رونی و باستین 
شواین اشتایگر از منچستریونایتد جدا شدند تا به 

شیکاگو و واشنگتن بروند.
گلکسی  لس آنجلس  به  پیوستن  از  پس  جرارد 
پیشنهاد  دنیا  سراسر  از  بازیکنان  به  »من  گفت: 
می کنم که به لیگ آمریکا بیایند. آمریکا کشور بسیار 

خوبی برای کار کردن و لذت بردن است.«
کاکا در مراسم معارفه اش در گفت وگو با خبرنگاران 
لیونل  و  رونالدو  کریستیانو  »روزی  داشت:  اظهار 
مسی هم به این لیگ خواهند آمد و ما از تماشای 

بازی هر دوی آنها در اینجا لذت خواهیم برد.«
انتظارات بسیار بالا بود و پیش بینی ها درباره مسی 
درست از آب درآمد، اما کریستیانو مسیر متفاوتی را 
در پیش گرفت. لیگ آمریکا به مرور محو شد و بار 

دیگر به ذات اصلی اش برگشت.
سوپرلیگ چین )۲۰۱۸(: کاراسکو، اسکار، هالک، 

پائولینیو
چین با این فرضیه وارد دنیای فوتبال شد: »داشتن 
تیمی قدرتمند تا سال ۲۰۵۰«. آنها برای رسیدن به 
این هدف سرمایه گذاری عظیمی روی فوتبالشان و 
باشگاه ها داشتند، اما این هزینه های چند میلیون 

دلاری پس از دو فصل به پایان رسید.
اتحادیه فوتبال چین و دولت این کشور مالیاتی 
را وضع کردند که باشگاه ها را وادار می کرد به اندازه 
مبلغ پرداخت شده برای خرید هر بازیکن به صندوق 
سرمایه گذاری، که باعث رشد زیرساخت  های فوتبال 
می شد، پرداخت کنند. به این ترتیب، یک انتقال 
۶۰ میلیون دلاری در واقع ۱۲۰ میلیون دلار هزینه 

داشت. 

اتحادیه فوتبال چین قوانین خاص دیگری را هم در 
لیگ این کشور وضع کرد و نتیجه این شد که تمامی 
بازیکنان خارجی به خاطر پیچیدگی شرایط از لیگ 
این کشور رفتند. مشکل فوتبال اروپا در کمتر از دو 

فصل حل شد. 
اسکار پس از ترک چین گفت: »اگر به خاطر پول 
نبود، من از برزیل نمی رفتم. وقتی به اروپا می روید، 
این کار را برای پول و در عین حال بازی کردن برای 
و شانگهای قصد  انجام می دهید  معتبر  تیم  چند 

داشت به یکی از بزرگترین تیم ها تبدیل شود.«
این اظهارات مشابه صحبت های روبن نوش پس از 

پیوستن به باشگاه الهلال است.
لیگ روسیه )۲۰۱۲(: هالک، ویتسل، اتوئو، ویلیام

زمانی که باشگاه زنیت روسیه مبلغ ۱۰۰ میلیون 
یورو که در آن زمان مبلغ بسیار بالایی در فوتبال اروپا 
بود را برای جذب هالک و ویتسل هزینه کرد، رییس 
سازمان بازرسی روسیه گفت: »فوتبال ما به سمت 
تقسیم شدن به دو دسته متفاوت پیش می رود و 
شاید لازم باشد محدودیت مالی برای جذب بازیکنان 

اعمال شود.«
این خریدها درنهایت فاجعه بار بودند، اما روس ها 
فوتبال  دنیای  جدید  ثروتمندان  که  دادند  نشان 
هستند و رقیبی جدی برای باشگاه های بزرگ اروپایی 

به حساب می آمدند. 
باشگاه آنژی هم به رقابت با زنیت برخاست. هدف 
آنها  بسیاری  و  بود  قهرمانان  لیگ  در  آنها حضور 
را به عنوان تیم روبرتو کارلوس و ساموئل اتوئو به 
خاطر خواهند داشت. بازیکنان دیگری مانند ویلیام 
یا مربیانی چون گاس هیدینک هم در تیمی حضور 
داشتند که هرگز سرود لیگ قهرمانان را نشنید، اما 
۱۸۰ میلیون یورو فقط در دو پنجره نقل و انتقالاتی 

هزینه کرد.
اهمیت کلیدی برنامه ریزی جام جهانی ۲۰۳۰

این رازی است که همه از آن خبر دارند و دلیل 
عربستان  لیگ  روی  اصلی سرمایه گذاری هنگفت 
است. آنها قصد دارند به هر قیمتی که شده میزبانی 
جام جهانی را بگیرند. با نبود محدودیت هایی مانند 
یوفا،  مالی  فرپلی  یا  چین  لیگ  محدودیت های 
سرمایه گذاری آنها احتمال در طول چند سال آینده 
با افت خاصی روبرو نخواهد شد و این اتفاق حداقل 
تا زمانی که تصمیم قطعی درباره جام جهانی ۲۰۳۰ 

گرفته شود رخ نمی دهد.
قدرت مالی مشکل خاصی به حساب نمی آید، اما 
آیا آنها قادر خواهند بود که ستاره های فوتبال اروپا را 
جذب کنند؟ هیچکس تا به حال نتوانسته با قدرت و 

ثبات دست به انجام چنین کاری بزند.

خالدآبادی، عزت اللهی و مغانلو سه بازیکنی بودند که یحیی 
گل محمدی به شدت به دنبال حضور آنها در پرسپولیس بود و 
باشگاه پرسپولیس به واسطه مسئله رضایتنامه نتوانست این انتقال 

را نهایی کند.
به گزارش ورزش سه، پرسپولیس در نقل و انتقالات موفق شد 
تا به اینجا سه بازیکن جدید به استخدام دربیاورد و از سوی دیگر 
نفراتی مثل سیامک نعمتی، احمد گوهری، کمال کامیابی نیا، شیخ 
دیاباته، ابوالفضل سلیمانی، لئاندرو پریرا و همچنین عیسی آل کثیر 

از این تیم جدا شده اند.
مهمترین نگرانی یحیی گل محمدی جدایی چند بازیکن است که 
نفرات جانشین آنها با باشگاه برای عقد قرارداد به توافق نرسیده اند. 
تنها  آنها  باشگاه جدا شده که  این  از  احمد گوهری در شرایطی 
علیرضا بیرانوند را به عنوان گلر مورداعتماد در اختیار دارند و برای 
پست مهاجم نیز علی رغم جدایی سه بازیکن در این پست، تنها 

شهاب زاهدی به جمع سرخپوشان اضافه شده است.
بیرانوند همچنان در انتظار رقیب برزیلی

سرمربی سرخ ها در شرایطی به جدایی احمد گوهری رضایت داد 
که این باشگاه در حال مذاکره جدی با محمدرضا خالدآبادی، گلر 
تیم المپیک و هوادار تهران، بود و به نظر می رسید روند مذاکرات 
به سمتی پیش نرفت که طرفین راضی به نهایی کردن آن شوند. 
پرسپولیس که مصطفی لشگری )روابط عمومی باشگاه( و همچنین 
محمد امام وردی )عضو کمیته در امور ورزشی( را برای مذاکره با 
باشگاه هوادار فرستاده بود، در این بخش به نتیجه نرسید تا این گلر 

سهمیه زیر ۲۳ سال راهی استقلال تهران شود.
با این حال باشگاه پرسپولیس اکنون به دنبال جذب گلر برزیلی زیر 
۲۳ سال است. بازیکنی که می تواند با حضورش در این باشگاه یک 
سهمیه خارجی فصل آینده پرسپولیس را با توجه به نیمکت نشینی 

بیش از ۶۰ درصد، بسوزاند.
ناکامی در جذب سعید عزت اللهی

دیگر بازیکنی که یحیی گل محمدی به صورت واضح به ناکامی 

باشگاه در جذب وی اشاره کرده، سعید عزت اللهی، هافبک دفاعی 
گفته  که  بازیکنی  است.  دانمارک،  وایله  تیم  ایرانی  ملی پوش 
می شود مذاکرات برای انتقال وی از ۲۰۰ هزار دلار استارت خورد 
و در نهایت تا یک میلیون دلار با توجه به درخواست دیگر تیم های 
ایرانی پیش رفت. یحیی اما مدعی است در صورتی که باشگاه مانع 
مربوط به دریافت رضایتنامه را در نظر نمی گرفت و مذاکرات به 
درازا نمی کشید، در همان مقطع ابتدایی مذاکره، این انتقال صورت 
می گرفت و کار به جایی نمی کشید که با اضافه شدن دیگر مشتریان 
مبلغ آن به حدی افزایش یابد که از دسترس پرسپولیس کاملا خارج 

شود.
سرمربی پرسپولیس با اشاره به این موضوع که چرا این باشگاه باید 
به دنبال بازیکن آزاد باشد، نسبت به نهایی نشدن آن انتقادش را 

به نمایش گذاشت.
و درنهایت شهریار مغانلو ...

آخرین بازیکنی که یحیی گل محمدی به سختی به دنبال جذب 
وی بود شهریار مغانلو است؛ مهاجمی که در بازگشت به لیگ 
ایران و زیر نظر یحیی گل محمدی در قامت ستاره ظاهر شد، اما 
حضورش طولانی نبود و به واسطه قراردادی که با سانتاکلارا داشت، 
نتوانست در پیراهن شماره ۷۰ سرخ ها کار را ادامه دهد. شهریار به 
عنوان آقای گل فصل گذشته بار دیگر موردتوجه پرسپولیس قرار 
داشت و یحیی امیدوار بود که موفق به دریافت رضایتنامه او به 
مقصد تهران شود. با این حال سپاهان که در این فصل آل کثیر را 
هم از پرسپولیس قاپیده بود، تمام راه های مربوط به این انتقال را هم 
بست تا بزرگترین لطمه نقل و انتقالاتی را متوجه سرخ ها کند. شاید 
پرسپولیسی ها هم با خیال اینکه عیسی با کج شدن مسیر انتقالش 
از پرسپولیس به سپاهان، شرایط جدایی مغانلو را میسرتر می دیدند، 
از این اتفاق استقبال کرده بودند، اما سپاهان نه تنها آل کثیر را به 

اصفهان کشاند که شهریار را هم در جمع این تیم حفظ کرد.
دو بازیکن خارجی و پایان نقل و انتقالات به مقصد آسیا

سرمربی پرسپولیس که کاملا از روند نقل و انتقالاتی تیمش کلافه 
و ناراضی به نظر می رسد، اکنون تنها امیدواری اش جذب دو بازیکن 
خارجی است؛ جایی که از بررسی با وسواس ۳۰ بازیکن خارجی تا 
اینجا خبر می دهد و از مشکلات مالی باشگاه نیز به عنوان دیگر 
مسئله کند شدن این انتقال خبر می دهد. با این حال سرمربی 
پرسپولیس از نهایی شدن جذب دو یا حداقل یک بازیکن خارجی 
در دو پست گلر و مهاجم خبر داده است. باید دید بازیکنانی که 
با اعلام یحیی با وسواس بزرگی قرار است نام آنها به باشگاه برای 
مذاکره ارسال شوند، چه کیفیت و شرایطی دارند و قادر به حل 

مشکلات این تیم خواهند بود یا خیر؟

سعودی و پیگیری هدفی که هیچ کس به آن نرسید

وپا! عملیات سرنگونی فوتبال ار
فوتبال عربستان در حال طی کردن مسیری است که پیش از این هم در چند کشور دیگر طی شده، اما هیچ لیگی با چنین قدرتی پیش نرفته است.

پرسپولیس دو تا از این سه بازیکن را می خرد!پایان نقل و انتقالات تا شروع لیگ؟

تردیدها درباره 
عربستان رو به 
افزایش است. 

منابع مالی 
بدون انتهای 
باشگاه هایی 

چون النصر و 
الاتحاد باعث 

شده آنها بتوانند 
بازیکنانی که در 
سال  های پایانی 

فوتبال شان 
هستند را بدون 

نیاز به جذب 
استعدادهای 

جوان به خدمت 
بگیرند

تعویق یک هفته ای شروع لیگ برتر باعث شده تا پرسپولیس و استقلال 
فرصت بیشتری داشته باشند تا تیم خود را آماده کنند.

به گزارش خبرآنلاین، با تصمیم هیات دولت روزهای چهارشنبه و پنجشنبه به 
دلیل افزایش دما و گرمای طاقت فرسا تعطیل اعلام شد. همین موضوع باعث 
شد تا هفته اول لیگ برتر که قرار بود دیروز و امروز برگزار شود به تعویق بیفتد. 
همین تعویق یک هفته ای به سود تیم های پرسپولیس و استقلال شد و از آن 

طرف به ضرر سپاهان و تراکتور.
همه چیز به سود یحیی و پرسپولیس

به  بیست وسوم  لیگ  برای  خود  آماده سازی  دوران  ادامه  در  پرسپولیس 
تمریناتش ادامه می دهد. پرسپولیس ازجمله تیم هایی است که از به تعویق 
افتادن بازی های لیگ استقبال کرد. از این جهت که سرخپوشان ۹ روز دیرتر 
مجبور به آغاز تمرینات آماده سازی خود شدند و اردوی خارجی شان هم بنا 
به دلایلی لغو شد. از طرفی به خاطر ایام سوگواری سیدالشهدا هم نتوانستند 
یکی از بازی های دوستانه خود را برگزار کنند تا در کل چند خلل در تمرینات 
آماده سازی شان ایجاد شود. در همین راستا مربیان این تیم از تعویق یک هفته ای 

لیگ استقبال کرده و در شرایط بهتری وارد مسابقات خواهند شد.
سرلک به دربی می رسد

یکی از معضلات پرسپولیس برای این فصل میلاد سرلک است. بازیکنی که 
برای دیرتر رفتن به خدمت مقدس سربازی هر شش ماه یکبار مجبور است از 
نظام وظیفه مجوز بازی در لیگ برتر را بگیرد. این مجوز هم درصورتی صادر 

می شود که میلاد ملی پوش باشد. اول شهریورماه مجوز سرلک باطل شده و او 
باید آن را تمدید کند. از آنجا که فیفادی ۱۳ شهریور خواهد بود قاعدتا یکی دو 
روز قبل از آن هم اسامی تیم ملی اعلام می شود. این یعنی اینکه از فاصله اول 
تا دوازدهم شهریورماه سرلک نمی تواند برای پرسپولیس در لیگ برتر بازی کند. 
جالب اینکه در تاریخ اعلام شده برای مسابقات لیگ برتر پرسپولیس دو بازی 
هفته چهارم و پنجم خود مقابل فولاد و استقلال را در پیش خواهد داشت و 
سرلک قاعدتا نمی تواند در این دو بازی به میدان رود. اما با به تعویق افتادن 
لیگ زمان دربی هم به بعد از فیفادی موکول شد و اگر سرلک به تیم ملی دعوت 
و مجوزش از سوی نظام وظیفه تمدید شود او از لحاظ قانونی مشکلی برای 

همراهی پرسپولیس در دربی ۱۰۲ نخواهد داشت.
فرصت طلایی برای استقلال و نکونام

استقلال هم یکی از تیم هایی است که امسال با حواشی زیادی دست و پنجه 
نرم کرد. از انتخاب جواد نکونام گرفته تا استعفا حجت کریمی و حضور علی 
خطیر. حتی انتخاب خطیر هم نتوانست حواشی این تیم را کم کند و آبی ها چند 
هفته ای را تنها با جذب دو بازیکن سر می کردند. از اردوی استقلال خبر می 
رسد جواد نکونام در گفت وگویی با یکی از مسئولان سازمان لیگ باصراحت اعلام 
کرده است: »وضعیت مان ایده آل و مطلوب نیست. به  قدری مشکلات داریم که 
تعویق چند روزه لیگ هم دردی را از ما دوا نمی کند. به  قدری وضع مان به هم 
ریخته است که این تعطیلات لیگ خیلی فرقی به حال ما ندارد و مشکل مان را 

حل نمی کند.«

سهرابیان و مهرداد محمدی می رسند
باشگاه استقلال در پیش فصل امسال ۵ بازیکن را به خدمت گرفت که از این 
جمع ۲ بازیکن با مصدومیت کهنه به جمع استقلالی ها اضافه شدند. آرمین 
سهرابیان و مهرداد محمدی دو بازیکنی بودند که آسیب دیدگی آنها در حین 
تمرینات پیش فصل در استقلال نمایان شده و این دو مدتی کار را هم به صورت 
آرمین  تیم خبر می رسد  این  تمرینات  از  این  حال  با  ادامه داده اند.  جداگانه 
سهرابیان به مرز آمادگی مطلوب برای حضور در تمرینات گروهی رسیده و او 
حتی می تواند با صلاحدید کادرفنی تیم را در دیدار اول همراهی کند، این در 
شرایطی است که مهرداد محمدی همچنان مصدوم است و پزشکان هنوز اجازه 

حضور در تمرینات گروهی را به این بازیکن نداده اند.
همین تاخیر به وجود آمده یک هفته ای باعث شده تا سهرابیان و محمدی 
بتوانند خود را به مرز آمادگی برای حضور در هفته اول لیگ مقابل صنعت نفت 

برسانند و بتوانند برای تیم نکونام بهمیدان بروند.
سپاهان و تراکتور متضرر شدند

سپاهان و تراکتور را می توان تا اینجای پیش فصل بهترین تیم ها در نقل و 
انتقالات بنامیم. این دو تیم پرطرفدار هر بازیکنی که می خواستند را جذب کردند 
و با ستاره هایی پرتعداد خود را برای حضور در لیگ برتر آماده می کنند. این دو 
تیم در پیش فصل به ترکیه رفتند و آنجا اردوی برگزار کردند و حالا تاخیر در 

شروع لیگ باعث شده تا برنامه های مورایس و خمس بهم بخورد.
از اردوی سپاهان خبر می رسد که امید نورافکن ستاره این تیم دچار مصدومیت 

شده و به دلیل پارگی مینیسک ۴ هفته ابتدایی را از دست داده است. همچنین 
خمس هنوز نتوانسته مهاجم مدنظر خود را جذب کند و این تیم بدون مهاجم 

تخصصی قرار است وارد لیگ برتر شود.

فرصت ویژه پیش پای استقلال و پرسپولیس
تعویق لیگ به سود گل محمدی و نکونام


